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Protokół nr 70/2024 

z posiedzenia Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 21 marca 2024 r. w godz. od 15:30 do 16:30 

w sali 146 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

 

Obecni członkowie Komisji:   

1. Andrzej Turowski  – Przewodniczący Komisji 

2. Jacek Roszkowski  – Wiceprzewodniczący Komisji  

3. Bogdan Bezdziecki  

4. Sylwester Cimochowski 

5. Monika Lipińska 

6. Anna Ruszewska  

7. Łukasz Wojno  

 

W posiedzeniu udział wzięli:      

1. Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta Miasta 

2. Grzegorz Krysa – Zastępca Prezydenta Miasta  

3. Monika Podziewska – Naczelnik Wydziału Budżetu i Finansów  

4. Jerzy Gałązka – p.o. Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska 

5. Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej 

6. Marcin Szypulski – Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej  

7. Justyna Wołągiewicz – Kierownik Referatu Urbanistyki  

8. Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami  

9. Maria Metelska – Zastępca Dyrektora MOPR w Suwałkach 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Andrzej Turowski – Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej powitał zebranych i 

powiedział, że porządek posiedzenia został przesłany do radnych wraz z materiałami.  

 

Więcej uwag nie wniesiono, wobec czego radni jednogłośnie przyjęli następujący 

porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie Protokołu nr 69/2024 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 22 lutego 2024 r. 

2. Przyjęcie Sprawozdania z działalności Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miejskiej  

w Suwałkach za okres VIII kadencji 2018-2024. 

3. Informacja Prezydenta Miasta Suwałki o zgłoszonych żądaniach odszkodowawczych  

w związku z uchwaleniem lub zmianą miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego oraz o wydanych decyzjach o naliczeniu opłaty w 2023 roku.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki 

realizowanych w roku 2024 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałk na 2024 

rok. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych w Suwałkach, których właścicielem albo zarządcą jest 

Gmina Miasto Suwałki, udostępnionych operatorom i przewoźnikom wykonującym 

regularne przewozy osób w publicznym transporcie zbiorowym oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych w Suwałkach. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej S.A. i terenów przyległych  

w granicach miasta Suwałk.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania spłaty i rozkładania na raty 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu 

Suwałki lub jego jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2024 rok.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2024-2029 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2024-2041. 

12. Wolne wnioski. 

Ad pkt. 1  

Przyjęcie Protokołu nr 69/2024 z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 22 lutego 2024 r. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków, w związku z tym protokół został przyjęty 

przez aklamację. 

 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie Sprawozdania z działalności Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miejskiej  

w Suwałkach za okres VIII kadencji 2018-2024. 

– Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Uwag i pytań nie wniesiono, wobec czego Sprawozdanie z działalności Komisji Finansowo-

Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach za okres VIII kadencji 2018-2024, zostało przyjęte. 

 

Ad pkt. 3 

Informacja Prezydenta Miasta Suwałki o zgłoszonych żądaniach odszkodowawczych  

w związku z uchwaleniem lub zmianą miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego oraz o wydanych decyzjach o naliczeniu opłaty w 2023 roku.  

– Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Uwag i pytań nie wniesiono, wobec czego Informacja Prezydenta Miasta Suwałki  

o zgłoszonych żądaniach odszkodowawczych w związku z uchwaleniem lub zmianą 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz o wydanych decyzjach  

o naliczeniu opłaty w 2023 roku, została przyjęta. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki 

realizowanych w roku 2024 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Maria Mateleska – Zastępca Dyrektora MOPR w Suwałkach powiedziała, że projekt 

uchwały zawiera podział środków z funduszu PFRON na zadania z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej. W porównaniu do roku ubiegłego środki te są wyższe o ponad 800 

tys. zł.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i uwag i przystąpili do głosowania nad 

projektem uchwały. 

 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych 

przeciw                                       –  0  

wstrzymało się od głosu             –  0  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie 

określenia zadań Miasta Suwałki realizowanych w roku 2024 ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Suwałk  

na 2024 rok. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Grzegorz Krysa – Zastępca Prezydenta Miasta przypomniał, że to drugie podejście do 

podjęcia uchwały. Do poprzedniego projektu uchwały radni zgłaszali wnioski dotyczące 

objęcia opieką bezdomnych kotów. Wnioski te zostały uwzględnione i odpowiednie zapisy 

wprowadzono do projektu uchwały.  

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta 

Suwałk na 2024 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt. 6  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych w Suwałkach, których właścicielem albo zarządcą jest 

Gmina Miasto Suwałki, udostępnionych operatorom i przewoźnikom wykonującym 

regularne przewozy osób w publicznym transporcie zbiorowym oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Grzegorz Krysa – Zastępca Prezydenta Miasta wyjaśnił, że projekt uchwały jest wynikiem 

petycji dotyczącej zmiany nazewnictwa przystanków w mieście. Wyjaśnił, że jeden z 

mieszkańców zaproponował zmianę nazw 61 przystanków. Po analizie propozycji okazało 

się, że możliwa i zasadna, również pod względem prawnym, jest uwzględnienie 15 

propozycji. Wyjaśnił powody odrzucenia pozostałych propozycji.  

 

Łukasz Wojno zapytał, czy zmiany te są konieczne, bo generują też koszty.   

 

Grzegorz Krysa – Zastępca Prezydenta Miasta powiedział, że pod uwagę są brane dwie 

płaszczyzny – społeczna i prawna. Rozporządzenie ministra transportu ściśle określa to, jak 

powinna być sformułowana nazwa oraz numer przystanku. Dokonując zmian nazw należy 

trzymać się tych wytycznych, ale również brać pod uwagę wnioski mieszkańców w tym 

zakresie. Dodał, że komunikacja służy mieszkańcom miasta, więc biorąc pod uwagę 

płaszczyznę społeczną, zmiany te i związane z nimi wydatki finansowe wydają się konieczne 

i uzasadnione. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych w Suwałkach, których właścicielem albo 

zarządcą jest Gmina Miasto Suwałki, udostępnionych operatorom i przewoźnikom 

wykonującym regularne przewozy osób w publicznym transporcie zbiorowym oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej 

powiedziała, że wpłynęło 6 wniosków, ale jeden został odrzucony z przyczyn formalnych. 

Dotacje przyznano 5 podmiotom. Zostaną odremontowane dwie elewacje na ul. Kościuszki, 

dach oraz stolarka w dwóch budynkach. Dodała, że koszty remontu obiektów zabytkowych są 

bardzo wysokie i remonty te wymagają znacznie większych nakładów niż remonty zwykłych 

budynków, dlatego dotacje na ten cel są naprawdę potrzebne.  

 

Łukasz Wojno zapytał czy na etapie składania i rozpatrywania wniosków jest jakiś wymóg, 

aby właściciel budynku przedstawił, że dysponuje pozostałą kwotą potrzebną na remont.   

 

Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej 

odpowiedziała, że właściciele podpisują z Miastem umowę i deklaruję, że dane prace 

wykonają. Jeśli tego nie zrobią, to będzie musiał zwrócić dotację. Środki są wypłacane po 

zakończeniu prac i przedstawieniu rachunków i faktur.  

 

Bogdan Bezdziecki powiedział, że na pewno trzeba się zastanowić nad zwiększeniem 

środków na ten cel podczas planowania przyszłych budżetów.  

 

Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej 

przyznała, że dbałość o zabytki jest bardzo ważna, ale też kosztowna.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej S.A. i terenów przyległych w 

granicach miasta Suwałk.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej 

wyjaśniła, że zwiększono znacząco ilość terenu przeznaczonych pod przemysł. Zmieniony 

został w stosunku do poprzednich planów, układ komunikacyjny. Została wprowadzona nowa 

droga, aby uatrakcyjnić tereny.  

Omówiła pokrótce uwagi, które wpłynęły do planu. Wspomniała również o ograniczeniach 

związanych z budową wiatraków na terenie miasta.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Suwalskiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej S.A. i 

terenów przyległych w granicach miasta Suwałk. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania spłaty i rozkładania na 

raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających 

Miastu Suwałki lub jego jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności 

pomocy publicznej, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Monika Podziewska – Naczelnik Wydziału Budżetu i Finansów przypomniała, że na sesji 

styczniowej Rada Miejska podejmowała uchwałę w sprawie ulg należności cywilnoprawnych. 

Uchwały te zostały przesłane do zaopiniowania do UOKiK-u i Ministra Rolnictwa i Rozwoju 

Wsi. Pod koniec lutego Miasto otrzymało odpowiedź z Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju 

Wsi z propozycją, aby w dwóch punktach tej uchwały dodać zwrot „lub pomoc de minimis w 

rolnictwie”. Przedstawiony projekt uchwały został uzupełniony o ten zapis.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania spłaty i rozkładania 

na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Miastu 



7 

 

Suwałki lub jego jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2024 rok. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Monika Podziewska – Naczelnik Wydziału Budżetu i Finansów omówiła pokrótce projekt 

uchwały. Omówiła najważniejsze zmiany w zakresie dochodów i wydatków przedłożone w 

projekcie uchwały. Jeśli chodzi o dochody zmiany dotyczą m.in. działów: Transport i 

łączność, Gospodarka mieszkaniowa, Oświata i wychowanie, Pomoc społeczna, Edukacyjna 

opieka wychowawcza i Rodzina. 

Następnie Naczelnik Wydziału przedstawiła zmiany planu wydatków, które dotyczą m.in. 

działów: Transport i łączność, Turystka, Gospodarka mieszkaniowa, Administracja publiczna, 

Oświat i wychowanie, Ochrona zdrowia, Pomoc społeczna, Gospodarka komunalna i ochrona 

środowiska, Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego.  

Wyjaśniła, że w wyniku dokonanych zmian deficyt budżetowy w porównaniu do poprzednich 

zmian zwiększył się o kwotę ponad 1,3 mln zł i wynosi 20.607.628 zł. Dodała, że zostanie 

pokryty środkami z zaciągniętego kredytu i wolnymi środkami.  

Wspomniała również, że zostanie wniesiona autopoprawka, która będzie polegała na 

zabezpieczeniu środków na remont części dachu w I LO.  

 

Łukasz  Wojno dopytał o wydatki w dziale 80195 Pozostała działalność „Zakup materiałów i 

wyposażenia” w dziale Oświata i wychowanie, gdzie jest zwiększenie o ponad 120 tys. zł. 

Dopytał czy dotyczy to wszystkich szkół w Suwałkach.  

 

Monika Podziewska – Naczelnik Wydziału Budżetu i Finansów wyjaśniła, że chodzi tutaj o 

wydatki związane z programem CUMULUS i rozdysponowanie środków.  

 

Anna Ruszewska powiedziała, że zwróciła się do niej osoba pracująca jako pomoc 

nauczyciela w przedszkolu z zapytaniem o podwyżki wynagrodzeń. 

 

Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta Miasta powiedział, że podwyżki zostały 

wdrożone od 1 stycznia we wszystkich jednostkach oświatowych w mieście. Pula na 

podwyżki została zwiększona dla jednostek o 12% i w tym nie ma kwoty na zwiększenie 

płacy minimalnej. Decyzję o wysokości podwyżki dla pracowników podejmowali dyrektorzy 

placówek.  

Dodał, że wszędzie obserwuje się spłaszczanie wynagrodzeń.  

 

Bogdan Bezdziecki zapytał o temat budowy sięgacza ul. Północnej. Zapytał jak to się ma do 

programu remontu dróg, który został przyjęty. Część propozycji, które były na dalekich 

pozycjach przeskakują i są realizowane szybciej, więc jak to się przełoży na remonty 
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pozostałych dróg, bo na remonty niektórych ulic osiedlowych mieszkańcy czekają od 

kilkudziesięciu lat.  

Nawiązał również do tematu poruszonego przez radną Annę Ruszewską. Powiedział, że na 

temat wynagrodzeń i podwyżek dyskutuje się od lat, ale nic w tym temacie się nie poprawia. 

Tymczasem na temat trzeba spojrzeć odpowiedzialnie.  

 

Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta Miasta przypomniał, że pod koniec 2023 r. kiedy 

mowa była o płacach, to jeśli chodzi o budżet miejski sytuacja była bardzo trudna ze względu 

na deficyt. Miasto musiało wygospodarować środki na podniesienie płacy minimalnej. Udało 

się również znaleźć środki na podwyżkę wynagrodzeń dla pozostałych pracowników, ale 

odbyło się to kosztem podwyżki podatków. Władze miasta zdają sobie sprawę z tego, że 

podwyżki te wciąż są niewystarczające. Dodał, że po zakończeniu I półrocza okaże się czy 

będzie jeszcze można wygospodarować środki na kolejne podwyżki wynagrodzeń.  

Jeśli chodzi o temat remontów dróg osiedlowych powiedział, że w programie są określone 

daty i według nich te prace będą realizowane.  

 

Grzegorz Krysa – Zastępca Prezydenta Miasta powiedział, że jeśli chodzi o sięgacz ul. 

Północnej ¼ kosztów pokrywają przedsiębiorcy, którzy prowadzą tam działalność 

gospodarczą. Dodał, że stan tego odcinka był naprawdę bardzo zły i wymaga to naprawy. 

Jeśli chodzi o ul. Hubala to Miasto jest na etapie wyceniania i czeka na deklaracje 

przedsiębiorców, którzy prowadzą tam działalność o partycypacji w kosztach remontu.  

Podkreślił, że Miasto cały czas ma na względzie plan budowy dróg lokalnych, bo jest tam 

wiele tematów, które czekają na realizację.  

 

Bogdan Bezdziecki podkreślił, że jak coś jest ustalone, jak w tym przypadku, plan budowy 

dróg, to trzeba się tego trzymać.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało –  5 radnych 

przeciw                                       –  0 

wstrzymało się od głosu             –  2 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 

2024 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt. 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata 2024-2029 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2024-2041.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
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Monika Podziewska – Naczelnik Wydziału Budżetu i Finansów wyjaśniła, że zmiany te 

wynikają ze zmian w budżecie miasta na 2024 rok oraz związane są z urealnieniem 

wykonania dochodów i wydatków budżetowych oraz przychodów i rozchodów miasta za 

2023 rok, na podstawie sporządzonych sprawozdań rocznych. 

W 2023 r. zaciągnięto kredyt na kwotę 46 mln zł, czyli o 1.882.903 zł mniej niż planowano, 

w związku z powyższym zmianie uległy: spłata raty kredytu w ostatnim roku prognozy, tj. 

2041 r. oraz kwoty długu w poszczególnych latach. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania nad 

projektem uchwały. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych 

przeciw                                       – 0 

wstrzymało się od głosu             – 2 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2024-2029 wraz z prognozą kwoty długu i 

spłat zobowiązań na lata 2024-2041. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad pkt. 12 

Wolne wnioski.  

 

Sylwester Cimochowski zapytał o chodnik na ul. Pileckiego. Deweloper miał go wykonać 

na własny koszt, jednak okazuje się, że Miasto postawiło pewne wymagania techniczne, co 

do wykonania tego chodnika, wobec czego deweloper chce się wycofać. Dodał, że jeśli była 

dobra wola dewelopera, aby wykonać za darmo ten chodnik o szerokości 2 m to trzeba z 

tego korzystać a nie narzucać dodatkowe wytyczne dla dewelopera.   

 

Grzegorz Krysa – Zastępca Prezydenta Miasta powiedział, że ZDiZ miał uzgodnić z 

deweloperem szczegóły techniczne budowy tego chodnika i na dzień dzisiejszy nie ma 

informacji o tym, aby deweloper chciał się wycofać. Zapewnił, że sprawdzi ten temat.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej uwag i wniosków.  

 

Przewodniczący podziękował wszystkim za obecność i merytoryczne głosy w dyskusji oraz 

zakończył posiedzenie Komisji. 

Na tym protokół zakończono.   

    

Przewodniczący  

Komisji Finansowo-Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Andrzej Turowski 
 

 

Protokół sporządziła: Anna Przybycień 
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Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 
Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


